
Styremøte i Bardu Hund  
Møtereferat 25.9.2024  

Til stede: Elin, Jutta, Ramona, Trude, Hilde, Linda  

Meldt forfall: Maja  

 

Sak 1: Facebook-siden til Bardu Hund  

Facebooksiden ønskes å beholdes slik den er i dag, reglene for gruppa skal omformuleres. Dette er 

under arbeid.   

 

Sak 2: Medlemsmøte   

Klubben har flere aktiviteter gående for tida, og skal torsdag 26.9 ha møte for å komme i gang med 

treninger igjen. Derfor utsettes planlagt medlemsmøte inntil videre.  

 

Sak 3: Handlingsplan  

Jutta melder at hun kan være trivselsagent for AG, uansett hvilken dag.  

Ryddedugnad: Noe utstyr er allerede flyttet fra banen til hallen, vi må få flyttet over resterende. 

Felthinder må settes inn i konteiner før vinteren. Ryddedugnad avtales etter værmelding.  

 

Sak 4: Årsmøte  

Dato for årsmøtet settes til 14.februar 2025 klokka 1800.  

Styret legger ut innlegg på bloggen om at medlemmer som har oppnådd norsk, nordisk eller 

internasjonalt championat på sin (e) hund (er) må sende inn dokumentasjon på det før årsmøtet.  

Vi diskuterte om vi skal gjeninnføre Årets Hund igjen, og mulig andre mindre høytidelige 

nominasjoner. Vi tar det opp igjen på neste styremøte.  

 

Sak 5: Eventuelt  

Trivselsagentrollen  

Vi snakket om at vi kan dele innlegget på bloggen: Ny på trening – Bardu Hund på facebooksiden nå 

som vi starter med treninger igjen. Vi kan også skrive det ut slik at TA kan dele det ut til nye som 

kommer på trening.  

Honorar til interne instruktører som holder kurs 

Styret diskuterte ulike satser, hvordan sikre at det blir rettferdig. Det er ønskelig at interne skal kunne 

ta seg betalt for kurs de holder. Vi tar det opp igjen på neste styremøtet.  

https://www.barduhund.com/ny-pa-trening/


 

Referent: Hilde Eggen  


